

No. 7525. CONVENTION ON CONSENT TO MARRIAGE, MINIMUM AGE FOR MARRIAGE AND REGISTRATION OF MARRIAGES. OPENED FOR SIGNATURE AT NEW YORK ON 10 DECEMBER 1962¹

N° 7525. CONVENTION SUR LE CONSENTEMENT AU MARIAGE, L'ÂGE MINIMUM DU MARIAGE ET L'ENREGISTREMENT DES MARIAGES. OUVERTE A LA SIGNATURE A NEW YORK LE 10 DÉCEMBRE 1962¹.

ACCESSION

Instrument deposited on:

9 July 1969

FEDERAL REPUBLIC OF GERMANY

(To take effect on 7 October 1969. On depositing the instrument, the Government of the Federal Republic of Germany declared that the Convention shall also apply to Land Berlin).²

ADHÉSION

Instrument déposé le:

9 juillet 1969

RÉPUBLIQUE FÉDÉRALE D'ALLEMAGNE

(Pour prendre effet le 7 octobre 1969. Lors du dépôt de l'instrument, le Gouvernement de la République fédérale d'Allemagne a déclaré que la Convention s'appliquerait également au Land de Berlin)².

¹ United Nations *Treaty Series*, vol. 521, p. 231; for subsequent actions relating to this Convention, see references in Cumulative Index No. 7, as well as Annex A in volumes 619 and 668.

² The Governments of the following States objected to that declaration by communications received by the Secretary General on the dates indicated: Bulgaria (16 September 1969), Czechoslovakia (3 November 1969), Hungary (3 November 1969), Poland (29 October 1969), Romania (3 September 1969), Union of Soviet Socialist Republics (11 September 1969).

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 521, p. 231; pour les faits ultérieurs concernant cette Convention, voir les références données dans l'Index cumulatif n° 7, ainsi que l'Annexe A des volumes 619 et 668.

² Les Gouvernements des Etats ci-après ont objecté à cette déclaration suivant communications reçues par le Secrétaire général aux dates indiquées: Bulgarie (16 septembre 1969), Tchécoslovaquie (3 novembre 1969), Hongrie (3 novembre 1969), Pologne (29 octobre 1969), Roumanie (3 septembre 1969), Union des Républiques socialistes soviétiques (11 septembre 1969).